

Asahi Vacations Travel & Tours Sdn Bhd (1425488-X) (KPK/LN:10538)

No 2, Jalan 1/86, Off Jalan Taman Seputeh, 58000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel No: 03-2276 0133 | 017-690-7523

Email: booking@asahivacations.com.my Website: www.asahivacations.com.my

4D3N HO CHI MINH - CU CHI - MY THO

4天3晚 胡志明 - 古芝 - 美拖







DAY 1: HO CHI MINH ARRIVAL (D)

Upon arrival at Tan Son Nhat International Airport, welcome by our tour guide and transfer to city center to visit *The Hundreds Years Red Cathedral, Old Post Office, The People's Committee Hall, The French Opera House.* Dinner will be served at local restaurant, overnight in Ho Chi Minh

第一天: 胡志明市 (晚餐)

到达胡志明市的新山一飞机场游专业导游迎接前往住宿酒店,乘车前往胡志明市中心参观**百年红教堂,法国邮政局,人民委员会,法国歌剧院**,晚餐於当地餐厅。

DAY 2: HO CHI MINH - CU CHI (B/L/D)

After breakfast, proceed to *Cu Chi Tunnels* – An immense network of connecting underground tunnels that more than 200km long and 3 – 8 m deep, the tunnels were used by Vietnamese soldiers as hiding spots during combat, as well as serving as communication and supply routes, hospitals, food and weapon caches and living quarters for numerous North Vietnamese fighters. The tunnel systems were of great importance to the Vietnamese soldiers in their resistance to American forces, and helped to counter the growing American military effort. Back to Ho Chi Minh for lunch, then transfer to visit The *War Remnants Museum*, shopping at *Ben Thanh Market & Saigon Square*. Today dinner will be served on *Saigon River Cruise* with show entertainment along the Saigon River at the end of the day, overnight in Ho Chi Minh.

第二天: 胡志明 - 古芝(早/午/晚餐)

早餐后,乘车前往世界闻名的越战遗迹-**古芝地道**:一个纵横全长 200 公里,3 - 8 米深的地道,俗称红色首府或越共总部,游客至此亲身感受到越共打游击战之苦,并体验越越南战争现场的气氛。 返回胡志明市享用午餐,下午参观**战争博物馆**(这里展示了触目惊心的越战图片,各式各样武器及化学毒剂,各类战机大炮等),自由在**滨城市场**与**西贡广场**购物,晚餐於**西贡河游船**夜总会,欣赏越南佳丽歌舞表演及港口夜景。

DAY 3: HO CHI MINH - MEKONG (B/L/D)

After breakfast, departing for *My Tho* - about 75km from the city, on the way stop to visit *Vinh Trang Pagoda*. Arrival Mekong, take a leisurely boat ride along the river visit to *Thai Son Islet* and *The Fruit Garden* to enjoy the local fresh fruit, tasting the longan honey tea, coconut candy and enjoy *Vietnam Traditional Folk* – *Song*. Special Vietnamese lunch will be served with Mekong "Elephant Ear Fish" and "Dinosaur Egg". Back to Ho Chi Minh City to visit *Saigon China Town - Thien Hau Temple*, continues to visit Vietnam famous *Lacquerware Factory and Handicraft Center*. Dinner is served at local restaurant, overnight in Ho Chi Minh.

第三天: 胡志明 - 湄公河 (早/午/晚餐)

早餐后,乘车(约两个小时的车程)前往距离胡志明市 75 公里的**美拖市**,沿途可欣赏郊区及湄公河平原区沿岸两旁青绿一片的丰饶稻田,路上停留参观**永长庙**。到达美拖后乘坐小船游湄公河参观**泰山岛**及在**水果园,**这里游客可品尝越南本地新鲜水果,龙眼蜜蜂茶,椰子糖,欣赏越南出名的民谣表演,午餐欣赏美拖驰名的一"越式油泡象耳鱼","恐龙蛋"。返回胡志明市,参观**唐人街,天后庙,越南出名漆器工厂和手工艺品**,晚餐在於当地餐厅。

DAY 4: HO CHI MINH DEPARTURE (B)

After breakfast, free at leisure then transfer to Airport for flight home.

第四天: 胡志明市 (早餐)

早餐后,自由活动及准时到达胡志明机场回国,结束4天愉快旅程。

SEQUENCE OF ITINERARY SUBJECT TO LOCAL ARRANGEMENT



Asahi Vacations Travel & Tours Sdn Bhd (1425488-X) (KPK/LN:10538)

No 2, Jalan 1/86, Off Jalan Taman Seputeh, 58000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel No: 03-2276 0133 | 017-690-7523

Email: booking@asahivacations.com.my Website: www.asahivacations.com.my

Ground Package (Twin / Triple Sharing) - Per Person (RM) Valid from 01 Jan - 30 Sep 2024					
Hotel Category (Listed or Similar) Hotel are new, best location & good comment	2+0 Person	3-4 Persons	5-6 Persons	7-9 Persons	Single Supp
HO CHI MINH					
Acnos 3* Aluna 3*	RM 2,678	RM 2,328	RM 1,938	RM 1,798	RM 600
Palace Saigon 4* Athena 4*	RM 2,908	RM 2,558	RM 2,178	RM 2,028	RM 820
Windsor Plaza 5* Equatorial 5* Grand Saigon 5*	RM 3,338	RM 2,998	RM 2,618	RM 2,468	RM 1,350
New World 5* Pullman 5* Rex 5*	RM 3,558	RM 3,178	RM 2,818	RM 2,658	RM 1,575

PRICE INCLUDES

- Tour guide: English or Chinese speaking guide during the tour.
- Transportation by private air-conditioner
- Accommodation as hotel in the list or similar based on TWN/DBL/TRP sharing room
- Daily ABF and meals (Vietnamese food & Chinese Food) as mentioned in the program.
 - One dinner on Saigon Cruise + Vietnam Style Buffet + 1 Mekong Special Food (Elephant Ear Fish, Big Head Prawn & Dinosaur Eggs) + Free Vietnam Filter Coffee.
- 01 bottle (500 ml) of drinking water for each pax per day.
- Shows and sightseeing in schedule.
- Sampan in Mekong Delta as mentioned in the program.
- Compulsory Tip for local guide and driver.

PRICE EXCLUDES

- International / Domestic flight ticket & airport tax (if have).
- Personal expenses: Tel, Fax, Mini Bar, Laundry, etc.
- Personal travel insurance
- Surcharge with other languages guide
- Peak Season or holidays: 10% total of total fare surcharge in Peak Season or holidays except CNY 15% SURCHARGE:
 - Chinese New Year (From 08 Feb to 15 Feb 2024)
 - o Saigon Liberation Day & International Worker's Day (27Apr-3May),
 - Vietnamese National Day (September 1-3)
 - o Christmas (24-26 Dec) & New Year 31 Dec

CHILD POLICY

- Infant below 2 years old sharing same room with parents is free of charge.
- Child below 12 yrs old sharing same room with 1 ADL is charged for 90%.
- Child below 12 yrs old with extra bed and sharing same room with parents is charged for 70%.
- Child below 12 yrs old No extra bed & sharing same room with parents is charged for 60%